
1 

 

OBČINA JESENICE 
OBČINSKI SVET 
ODBOR ZA PRORAČUN IN FINANCE 
Cesta železarjev 6, 4270 Jesenice 

T: 04 58 69 200 
F: 04 58 69 270 

obcina.jesenice@jesenice.si 
http://www.jesenice.si 

 
Številka: 900-9/2018 
Datum:    13. 6. 2019 
 
 

SS KK RR AA JJ ŠŠ AA NN   ZZ AA PP II SS   

55 ..   RR EE DD NN EE   SS EE JJ EE   OO DD BB OO RR AA   ZZ AA   PP RR OO RR AA ČČ UU NN   II NN   FF II NN AA NN CC EE ,,   KK II   JJ EE   

BB II LL AA   VV   SS RR EE DD OO ,,   11 22 ..   66 ..   22 00 11 99 ,,   OO BB   11 99 .. 33 00   VV   SS EE JJ NN II   SS OO BB II   OO BB ČČ II NN EE   

JJ EE SS EE NN II CC EE ,,   NN AA   JJ EE SS EE NN II CC AA HH ,,   CC ..   ŽŽ EE LL EE ZZ AA RR JJ EE VV   66   

 
PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, Maja RAZINGAR, Igor ARH, mag. Božena RONNER, Edina 
DŽAMASTAGIĆ in Urška HABJAN  
 
ODSOTEN ČLAN: dr. Adis MEDIĆ 
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, mag. Valentina GORIŠEK – vodja 
Oddelka za okolje in prostor, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za družbene dejavnosti in 
splošne zadeve, Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, Mojca LEVSTIK – 
Kabinet župana, Uroš BUČAR – direktor Javnega komunalnega podjetja JEKO, d.o.o., 
Jesenice, Domen ZALOKAR – Atelje Prizma, d.o.o. in Janez POKLUKAR – direktor 
Splošne bolnišnice Jesenice 
 
Predsednik Odbora je predlagal, da se prednostno obravnavajo točke, pri katerih so 
poročevalci povabljeni gostje. 
 
Predsednik Odbora je predlagal 
 
Informacija o Letnem poročilu JEKO d.o.o., Jesenice za leto 2018 ter Informacija o 
možnosti širitve bolnišnične dejavnosti s prostorsko programsko preveritvijo 
umestitve regijske bolnišnice na območju občine Jesenice ter se obravnavata kot 
2. in 3. točka dnevnega reda. Ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

     ZA – 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v 
potrditev predlagal naslednji 
 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 4. redni seji 

Odbora za proračun in finance, ki je bila 16. 5. 2019 
2. Informacija o Letnem poročilu JEKO d.o.o., Jesenice za leto 2018 

http://www.jesenice.si/
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3. Informacija o možnosti širitve bolnišnične dejavnosti s prostorsko programsko 
preveritvijo umestitve regijske bolnišnice na območju občine Jesenice 

4. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 6. dopolnitev Načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2019  

5. Predlog Strategije za mlade v občini Jesenice za obdobje 2019 - 2023 – PRVA 
OBRAVNAVA 

6. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

     ZA - 5 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
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V razpravi je mag. Božena Ronner predlagala, da naj se popravi oz. črta njena razprava 
na strani 2, v delu, kjer je napisano, da je šlo za amandma na amandma, saj tega ni 
rekla. Njena razprava se lahko preveri tudi na magnetogramskem posnetku. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 4. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 16. 
5. 2019, s tem da se razprava mag. Božene Ronner na strani 2 ustrezno popravi 
glede na magnetogramski posnetek. 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
     ZA – 5 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   22 ::   

II NN FF OO RR MM AA CC II JJ AA   OO   LL EE TT NN EE MM   PP OO RR OO ČČ II LL UU   JJ EE KK OO   DD .. OO .. OO .. ,,   JJ EE SS EE NN II CC EE   
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Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Uroš Bučar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Zanima ga, ali je narejen plan, kam in v kakšnem obsegu se bo namenil presežek 
prihodkov nad odhodki. Hkrati pa ga zanima, ali se dobiček deli med obe občini 
ustanoviteljici javnega podjetja po ustanovitvenih deležih. 
Velik dobiček je na dejavnosti odlaganja odpadkov in na dejavnosti oskrbe z zemeljskim 
plinom. Zanima ga, kje so razlogi, da ti dve dejavnosti ustvarjata tako velik dobiček. 
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Zanima ga, kje je na deponiji prostor za izgradnjo tretjega odlagalnega polja, ter koliko 
sredstev bi potrebovali za izgradnjo tega polja. 
 
Uroš Bučar: 
S strani podjetja ni narejenega plana o razporeditvi dobička, kajti ta odločitev je v 
pristojnosti ustanoviteljev. Pomembno pa je, da se ta dobiček nameni za izgradnjo ali 
obnovo infrastrukture. 
Lastna cena odlaganja mešanih komunalnih odpadkov je izračunana za 22.000 ton 
odloženih odpadkov. Odlagajo pa se tudi druge vrste odpadkov (kosovni, azbestni, ipd.), 
tako da se je v lanskem letu na letni ravni odložilo 26.500 ton odpadkov in tudi dobiček je 
ustvarjen predvsem na tej osnovi. 
Dobiček na dejavnosti oskrbe z zemeljskim plinom je posledica podpisane pogodbe za 
borzno ceno plina. V preteklih letih je bila za odkup plina sklenjena 10-letna pogodba z 
ENOS-om. Ta pogodba je potekla, tako da JEKO sedaj plin lahko kupuje po borzni ceni 
od Geoplina. 
Tretje odlagalno polje bi bilo med prvim in drugim poljem, kajti po projektih je na tem delu 
deponije še za okoli 200.000 m3 prostih kapacitet, kar je za cca. 15 let odlaganja. 
Potrebno je najprej pripraviti projektno nalogo, potem pa bo študija izvedljivosti dala 
prave podatke o investicijski vrednosti projekta. Se bodo pa o tem projektu potem 
odločale vse tri lastnice deponije. Je pa ta investicija glede na povpraševanje smiselna, 
saj je deponija Mala Mežakla ena od osmih deponij v Sloveniji. Tudi v primeru postavitve 
sežigalnice, se lahko to odlagalno polje ponudi za odlaganje pepela po sežigu. 
 
Igor Arh: 
Zanima ga, ali je na deponiji Mala Mežakla dovolj prostora za umestitev sežigalnice. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Prostora na deponiji Mala Mežakla je dovolj, ni pa smiselna postavitev sežigalnice na tej 
lokaciji, ker je predaleč od odjemalcev toplote. Sežigalnica mora biti postavljena v 
neposredni bližini oskrbnih sistemov za stanovanjske in poslovne objekte. 
 
Uroš Bučar: 
Isti problem se je pojavil pri izkoriščenju deponijskega plina. Cevovod iz deponije bi 
morali potegniti do kogeneracije, ki je v mestu, kar bi investicijo precej podražilo. 
 
Igor Arh: 
Glede na izkušnje v Avstriji, kjer imajo do Villacha tudi potegnjen cevovod, bi se verjetno 
to dalo narediti tudi pri nas. Bolj smiselno je v urbano okolje pripeljati toploto kot pa smeti. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Informacijo o Letnem poročilu JEKO, d.o.o., Jesenice za leto 2018. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA - 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev so podali mag. Valentina Gorišek, Domen Zalokar in Janez 
Poklukar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Boris Grilc: 
Veseli ga, da je okrogla miza dala neke pozitivne učinke in prepričala tudi tiste, ki so 
razmišljali, da bi se bolnišnica preselila v drugo občino. Zanima ga, kako so preverljive 
površine, glede na to, da je bilo pojasnjeno, da bi bile potrebne površine v velikosti okoli 
40.000 m2. 
 
Janez Poklukar: 
Dokument o možnih lokacijah bolnišnice Jesenice potrebujejo, saj so le tako lahko 
konkurenčne drugim zainteresiranim občinam. Trenutni bolnišnični kompleks obsega 
22.000 m2 površin. 18.000 m2 je uporabnih oz. zazidanih površin, tako da trenutno na eno 
bolnišnično posteljo odpade 72 m2 površine. 
Bolnice, ki so bile v Evropi grajene v zadnjih 10 letih, so imele bolnišnični standard med 
100 m2 in 120 m2 na bolnišnično posteljo. Za 350 postelj se tako potrebuje 35.000 m2 
površin. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Zanima jo, kdo je naročnik študije ter kdo bo na koncu sprejel odločitev o lokaciji bolnice. 
Fakulteta za zdravstvo Angele Boškin bo odprla oddelek fizioterapije za približno 150 
študentov. Obrtnik v neposredni bližini ima v pritličju večstanovanjskega objekta že 
pripravljene prostore, v katerih se bo izvajal študijski program fizioterapije. Po tej plati 
bodo bolnici, in tudi širši Gorenjski, ponujeni dobro izobraženi kadri. 
Svet zavoda je sprejel strategijo razvoja bolnišnice, ki jo je podprlo tudi ministrstvo. Če bi 
vodstvo bolnišnice odločalo o selitvi dejavnosti, jo zanima, za katero lokacijo bi se odločili. 
Denar naj bi bil pa menda zagotovljen. 
 
Mag. Valentina Gorišek: 
Naročnica študije je Občina Jesenice, predvsem zaradi prostorske preveritve umestitve 
bolnice na območje občine Jesenice.  
Gre za državni projekt, tako da bo odločitev o lokaciji bolnice sprejela politika. 
 
Janez Poklukar: 
Trenutni prostori Splošne bolnišnice Jesenice niso optimalni za izvajanje visoko 
specializirane zdravstvene dejavnosti, so pa povsem primerni za negovalno bolnišnico, 
ali pa za paliativo, rehabilitacijo, ipd.  
Zdravstvena dejavnost na tej lokaciji mora ostati že zaradi same vsebine in do sedaj 
vloženih sredstev. Po drugi strani pa je na Jesenicah ustanovljena Fakulteta za 
zdravstvo, ki potrebuje bolnišnico. Samo srednje šole in fakultete lahko ustvarjajo nove 
kadre, ki so nujno potrebni. 
Lokacija na Blejski Dobravi je vsaj enakovredna ostalim ponujenim lokacijam, če ne celo 
boljša. 
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Edina Džamastagić: 
Občani Jesenic so vajeni živeti z bolnišnico, zato ne vidi težav med krajani, če bi se 
bolnišnica selila na Dobravsko polje. 
 
Janez Poklukar: 
Poleg letnega izvajanja programa, se tudi drugi pozitivni učinki cca. 200 milijonov evrov 
vredne investicije in vse ostale infrastrukture, ki se ob tem zgradi. 
 
Igor Arh: 
Država bo verjetno najprej preverjala svojo finančno zmožnost financiranja te investicije, 
zato je potrebno poiskati opcijo, ki bo optimalna tudi za lokalno skupnost. Je pa poleg 
same investicije potrebno upoštevati tudi vsa delovna mesta, ki jih je potrebno ohraniti na 
Jesenicah. 
 
Janez Poklukar: 
Ocena 200 mio evrov za bolnico s 350 posteljami je bila narejena na podlagi priporočil 
arhitektov ter na podlagi izkustvenih ugotovitev v času gradnje urgentnega centra, kjer je 
bila vrednost investicije okoli 3.250 evrov za m2. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil z Informacijo o možnosti umestitve 
regijske bolnišnice v prostor na območju občine Jesenice - Prostorsko programska 
preveritev umestitve regijske bolnišnice na območju občine Jesenice in podpira 
zahtevo, da bolnišnična dejavnost ter njen razvoj ostaneta na območju občine 
Jesenice, Splošna bolnišnica Jesenice pa se preoblikuje v regijsko bolnišnico.  
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH – 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   ––   66 ..   DD OO PP OO LL NN II TT EE VV   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA ZZ PP OO LL AA GG AA NN JJ AA   ZZ   

NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   VV   LL AA SS TT II   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   

LL EE TT OO   22 00 11 99     

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme 6. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti 
Občine Jesenice za leto 2019, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem za leto 2019. 
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GLASOVANJE:  PRISOTNIH - 6 
                           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   55 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   SS TT RR AA TT EE GG II JJ EE   ZZ AA   MM LL AA DD EE   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   

OO BB DD OO BB JJ EE   22 00 11 99   --   22 00 22 33   ––   PP RR VV AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Mag. Božena Ronner: 
Zanima jo, kdo sestavlja delovno skupino oz. kakšno izobrazbo imajo člani delovne 
skupine. 
V strategiji je navedeno, kdo je izvajal anketo. Zanima jo, kakšen je bil numerus. 
 
Petra Dečman: 
Delovno skupino sestavljajo mladi, ki so večina še vsi vključeni v izobraževalni proces. 
Anketirana sta bila 402 mlada v starosti od 15 do vključno 30 let. Od skupnega števila 
anketiranih je bilo 164 mladih iz območja občine Jesenice, saj se je anketa izvajala na 
Gimnaziji Jesenice in na Srednji šoli Jesenice. Pri vprašanjih, ki so se nanašala samo na 
občino Jesenice, je bilo zajetih 164 mladih iz občine Jesenice. 
 
Mag. Božena Ronner: 
V primerjavi s številom mladih od 15 do 29 let je bil vzorec zelo majhen. Strategija pa je 
finančno precej visoko ovrednotena in jo bo zelo težko realizirati. 
 
Petra Dečman: 
Delež mladih se zmanjšuje na ravni celotne države. Ne glede na numerus pa je 
pomembno, da se za mlade pripravijo ukrepi, s katerim se jih bo spodbujalo, da se 
priseljujejo oz. da ostajajo na Jesenicah. 
 
Igor Arh: 
Katalog želja pokaže trend, da so mladi več ali manj nezadovoljni. Po eni strani verjetno 
res nimajo vseh pogojev, katere bi si želeli, zato je potrebno razmisliti, kako mladim 
zagotoviti, da se bodo lahko nekoliko drugače organizirali ter da bodo dobili drugačen 
pogled na življenje. 
Zaskrbljujoč je odnos mladih do možnosti, da odločajo, saj je njihova udeležba na 
volitvah slaba. Potrebno je razmisliti, kako mlade prepričati, da bodo poskušali odločati o 
svojem življenju. 
Sedanje stanje Srednje šole Jesenice je res žalostno. Včasih je bila ta šola enakovredna 
Gimnaziji, zato je potrebno nekaj narediti, da bodo tudi prostori in programi Srednje šole 
Jesenice omogočali take pogoje za delo, da bodo mladi z veseljem hodili v šolo, ter po 
zaključenem šolanju imeli tudi možnost zaposlitve. 
Z vidika stanovanjske problematike mladi, ki se bodo lahko zaposlili na Jesenicah v 
primeru širjenja bolnišnice, nimajo možnosti, da na Jesenicah tudi ostanejo, zato je 
potrebno razmisliti o ukrepih, da se mladim zagotovijo ustrezna stanovanja. 
Vključevanje mladih v javna dela ni primeren ukrep, kajti mladim je potrebno zagotoviti, 
da najdejo svojo zaposlitev. 



7 

Edina Džamastagić: 
Zanima jo, ali so bile v lanskem letu sredstva za denarne pomoči za izredni študij 
porabljena. 
Sredstva po tem razpisu so namenjena samo v primeru, če je izobraževanje v interesu 
delodajalca. Delodajalec, ki je zainteresiran, bo tudi sam pripravljen vlagati v 
izobraževanje zaposlenih, zato meni, da bi ta pogoj morali spremeniti. 
 
Petra Dečman: 
Na občinski spletni strani je objavljena poraba sredstev za vse izvedene javne razpise. 
Interes občanov se sproti spremlja, za študente Fakultete za zdravstvo pa je opredeljen 
celo svoj sklop pomoči. Žal je ta ukrep že nekaj let tisti, ki ni v celoti izkoriščen, medtem 
ko je za ukrepa A in B veliko interesa in se sredstva tudi porabijo. 
 
Mag. Božena Ronner: 
Rezultati ankete so primerni temu, da so na vprašanja odgovarjali tudi mladi iz drugih 
občin. Udeležba mladih na prireditvah je zelo slaba, saj se mladi večino udeležujejo 
prireditev, ki so izven Jesenic. 
Predlaga, da se članstvo v delovni skupini razširi s strokovnjaki. 
 
Boris Grilc: 
Vzorec anketiranih je sorazmerno majhen glede na število prebivalcev oz. število mladih. 
Glede na katalog želja, bo Občina morala nameniti zelo veliko dodatnih sredstev, čeprav 
je iz Strategije razvidno, da Občina za mlade že sedaj prispeva veliko sredstev. 
Občina 10.000 evrov namenja za mladinske projekte. Zanima ga, za katere projekte se 
namenjajo ta sredstva, s kakšnimi nameni ter koliko se nameni za posamezen projekt. 
 
Petra Dečman: 
Na sestanku delovne skupine so mladi izpostavili, da se dogodkov na Jesenicah 
udeležuje več mladih iz drugih občin, kot pa mladih iz Jesenic. 
Sredstva za mladinske projekte in za mladinsko delo se vsako leto dodeljujejo na podlagi 
javnih razpisov. Merila za dodelitev sredstev so določena, poročilo o vseh izvedenih 
projektih pa je objavljeno na občinski spletni strani in v zaključnem računu za posamezno 
leto. Se pa sredstva iz proračuna izplačujejo na podlagi dejansko izkazanih stroškov 
prijaviteljev. 
 
Igor Arh: 
Potrebno bi bilo organizirati okroglo mizo, na kateri bi si lahko izmenjali mnenja.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Strategije za mlade v občini Jesenice za obdobje 2019 – 2023 v 
prvi obravnavi, s predlogi iz razprave: 
 prostori in programi Srednje šole Jesenice morajo omogočati take pogoje za 

delo, da bodo mladi z veseljem hodili v šolo ter po zaključenem šolanju imeli 
tudi možnost zaposlitve; 

 potrebno je razmisliti o ukrepih, da se mladim, ki se bodo lahko zaposlili na 
Jesenicah, zagotovijo ustrezna stanovanja; 

 vključevanje mladih v javna dela ni primeren ukrep, kajti mladim je potrebno 
zagotoviti, da najdejo svojo zaposlitev; 

 članstvo v delovni skupini naj se razširi s strokovnjaki. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   66 ::   

VV PP RR AA ŠŠ AA NN JJ AA   II NN   PP OO BB UU DD EE   

 
Vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora sejo zaključil ob 21.10 uri. 
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNIK ODBORA: 
Mojca LEVSTIK       Boris GRILC 
 


